
                                                                                     Kórnik dnia 19.11.2024r. 

 

 

Sprawozdanie z obrad Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 19.11 .2024r 

 

 

 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  swoje posiedzenie rozpoczęła o 

godzinie 13:20. a zakończyła o godzinie 15:00.   

 Jednomyślnie przyjęto zaproponowany porządek obrad oraz protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

 

 

Komisja omówiła następujące tematy: 

 

1. W pierwszym punkcie obrad komisja zapoznała się z raportem z wykonania 

Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Kórnik na lata 2022-2023, 

przygotowanym  i omówionym przez Pana  Wojciecha Pająka. 

Cały raport wypadł bardzo pozytywnie dla naszej gminy, musimy jeszcze 

trochę popracować nad zmniejszeniem ilości oddawanych odpadów 

zmieszanych, jakością wód powierzchniowych i nadal musimy prowadzić 

edukację mieszkańców i uświadamianiem ich jak ważna jest ochrona 

środowiska dla nas wszystkich. 

 

2. W kolejnym punkcie zapoznaliśmy się z propozycją uchwały do 

przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa 

Błażejewo. 

 

Wszyscy radni za. 

 

3. Kolejnym tematem było  ustalenie opłat oraz zasad wynajmu świetlic 

wiejskich. Zgłoszono wiele uwag do uchwały, po wprowadzeniu zmian komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Jednocześnie na czwartkowej 

komisji budżetu, zgłoszono kolejne uwagi do w/w projektu uchwały i komisja 

RiOŚ będzie dalej prowadzić prace nad projektem na grudniowej komisji. 

 

 

4. Komisja zapoznała się z pismami , które wpłyneły do naszej komisji. 

 

a) linia brzegowa jeziora Bninskiego 



b) Kampanii ,, Sadza płonie,  czad zabija. Żyj” 

c) procesu tworzenia lasów o zwiększonej funkcji społecznej wokół Poznania. 

 

 

 

Wolne głosy i wnioski: 

 

Zapytano o możliwość przeprowadzenia szkolenia dla sołtysów, Piotr 

Szczepaniak poinformował, że sprawa o brzydkich zapachach w Robakowie 

jest trudna , bo nie wiadomo która firma jest za to odpowiedzialna i nie ma 

możliwości zbadania uciążliwości brzydkich zapachów. 

Jerzy Rozmiarek poprosił o uprzątnięcie padłej zwierzyny z drogi. 

Przewodnicząca poinformowała o braku propozycji spotkania w sprawie 

dożynek gminnych , przez KOK. 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

 

 

 

                                                                                 Przewodnicząca 

                                                             Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                                            (-) Iwona Kosmalska 
 


